

Title (en)  
HIVE FRAME AND ITS FOUNDATION.

Title (de)  
HONIGWABENRAHMEN UND DESSEN WABE.

Title (fr)  
CADRE DE RUCHE ET SA FONDATION.

Publication  
**EP 0070850 A1 19830209 (FR)**

Application  
**EP 82900370 A 19820205**

Priority  
FR 8102540 A 19810206

Abstract (en)  
[origin: WO8202643A1] The frame is comprised of two uprights (1) of moulded or injected material, and two traverse beams (3, 17) made of wood or other material. The uprights (1) are slit on all of their width and almost on all of the height to provide for a profiled slot (11) allowing to stretch the soft foundation (2) of combed and reinforced wax comprising on its edges complementary profiles (12). The foundation is mounted after assembly of the two uprights (1) of the frame on the lower traverse beam (17) and is tensioned only after fitting the second traverse beam (3) in the portions (14) of the head of the uprights (1) and the locking thereof by means of the lips (22). The frame and its foundation form then a rigid and undissociable assembly. The ends (13) of the foundation (2) which go beyond each side of the frame are easily trimmed. The foundation (2) is maintained under tension by spring forming parts (20, 35) located on the uprights (1) and tending to push back the latter from the traverse beams (3, 17). The profiles (12) of the foundation (2) may be reinforced by sections integer with the armature, the combing being effected according to a direction parallel to those profiles.

Abstract (fr)  
Le cadre se compose de deux montants (1) en matière moule ou injectée, et de deux traverses (3, 17) en bois ou autre matière. Les montants (1) sont fendus sur toute leur largeur et sur presque toute leur hauteur pour réservé une fente profilée (11) permettant de tendre la fondation souple (2) de cire gaufrée et armée comportant sur ses bords des profils complémentaires (12). La fondation (2) est montée après l'assemblage des deux montants (1) du cadre sur la traverse inférieure (17) et n'est tendue qu'après emboîtement de la deuxième traverse (3) dans les parties (14) des têtes des montants (1) et son verrouillage au moyen des lèvres (22). Le cadre et sa fondation forment alors un ensemble rigide et indissociable. Les extrémités (13) de la fondation (2) qui dépassent de chaque côté du cadre sont ensuite facilement découpées. La fondation (2) est maintenue sous tension par des parties (20, 35) formant ressort situées sur les montants (1) et dans à repousser ceux-ci des traverses profils (12) de la fondation (2) peuvent être renforcées par des parties solidaires de l'armature, le gaufrage étant pratiqué selon un sens parallèle à ces profils.

IPC 1-7

**A01K 47/02; A01K 47/04**

IPC 8 full level

**A01K 47/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A01K 47/02** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8202643 A1 19820819**; EP 0070850 A1 19830209; FR 2499362 A1 19820813; FR 2499362 B1 19860207

DOCDB simple family (application)

**FR 8200024 W 19820205**; EP 82900370 A 19820205; FR 8102540 A 19810206